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JEGYZŐKÖNYV 

 

 

 

Készült: Küngös Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. február 9. napján 18.05  órai kezdettel 

megtartott Közmeghallgatásáról. 

 

Az ülés helye: Küngös Község Önkormányzata Faluház Nagyterem 

Küngös, Kossuth u. 30.  

 

Jelen vannak: 

Szabó Gergely polgármester 

Bódai Zoltánné képviselő 

Mürkli Istvánné  alpolgármester 

Nagyné Kányai Veronika képviselő 

Nagy Lajos képviselő 

 

Tanácskozási joggal: 

Polgár Beatrix jegyző 

Tóth Bianka pénzügyi előadó 

Vágfalvi Attila r. százados, őrsparancsnok h. 

 

Jegyzőkönyvvezető 

Végh Péterné jegyzőkönyvvezető 

 

Lakossági érdeklődő 2 fő 

 

 

Napirendi pontok tárgyalása előtt: 

 

Szabó Gergely polgármester tisztelettel köszönti képviselő-társait, Vágfalvi Attila r. százados, őrsparancsnok helyettes 

urat, Polgár Beatrix jegyzőt, Tóth Bianka pénzügyi előadót, a 2 fő lakossági érdeklődőt, Végh Péterné 

jegyzőkönyvvezetőt. Megállapítja, hogy 5 fő képviselő-testületi tag jelen van. Az ülés határozatképes, azt megnyitja, 

és javaslatot tesz a meghívóban feltüntetett napirendi pontok elfogadására. Küngös Község Önkormányzatának 

Képviselő-testülete a 2017. február 9-i Közmeghallgatás napirendjét - határozathozatal nélkül- elfogadta. Szabó 

Gergely polgármester kéri a megjelenteket, nyugodtan szóljanak hozzá a napirendekhez. 

 

       NAPIRENDI PONT: 

  1.  Közmeghallgatás 

Előadó: Szabó Gergely polgármester  

 

 

     

(A Meghívó a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Napirendi pontok tárgyalása 

 

    

1. Közmeghallgatás 

 Előadó: Szabó Gergely polgármester  

 

-Települési közbiztonsági lakossági fórum  

 

Szabó Gergely polgármester: elsőként a Rendőrségi Fórumra kerül sor. Átadja a szót  Vágfalvi Attila r. százados, 

őrsparancsnok h. úrnak. 
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Vágfalvi Attila r. százados, őrsparancsnok h. ismertetője: köszöni a meghívást. Éliás Gábor őrsparancsnok úr szíves 

elnézést kér, családi okból kifolyólag nem tud jelen lenni a Fórumon. 

 Kiemeli: a Belügyminiszter úr kérése, hogy minden településen évente legalább két Fórumot tartson a Rendőrség. A 

rendőrségi beszámolóban majd részletes statisztika kerül bemutatásra, most csak röviden: Küngösön 2016. évben 7 db 

bűncselekmény történt, többségében vagyon elleni bűncselekmény. Valamint történt egy olyan halálesethez kapcsolódó 

eset, mely nagyon felborzolta az idegeket, szerencsére nem volt szükség a Rendőrség beavatkozásra. Elmondja, hogy 

csak pozitív tapasztalatai vannak az Önkormányzat, a Polgárőrség és a Rendőrség együttműködését illetően. 

A közös munka eredményességét elősegíti a fokozódó együttműködés, a  közös járőrözések a Polgárőrséggel, az 

önkormányzati segítség. Ennek következményeképpen a településről elmondható, hogy jó a közbiztonság. Életellenes  

bűncselekmény nem történt.  

Jó a kapcsolat a Rendőrség, az Önkormányzat és a Polgárőrség között. A határszolgálat miatt kéri a polgárőrséget a 

fokozott önálló járőrszolgálat szervezésére.  

 

Nagy Tamás, a polgárőrség elnöke köszöni az elismerő szavakat, és a továbbiakban is ajánlja a Polgárőrség önzetlen 

segítségét, együttműködését. 

 

Vágfalvi Attila r. százados, őrsparancsnok h. hangsúlyozza, hogy 16-an vannak a balatonkenesei őrsön, közülük két 

hetente négy embert érint a határszolgálat.  Ennek ellenére igyekeznek minden területen helytállni. A visszajelzések, 

fórumokon elhangzottak szerint ez sikerül is. A kerékpárosok, a járművek fokozott ellenőrzése, a gyakori rendőrségi 

jelenlét növeli a lakosság biztonságérzetét. A legfőbb cél a figyelemfelhívás. 

 

Szabó Gergely polgármester: mivel több hozzászólás nem hangzik el, köszöni a Rendőrség eddigi munkáját, további jó 

munkát kíván az őrsparancsnok úrnak és kollégáinak. 

 

 Vágfalvi Attila r. százados, őrsparancsnok helyettes köszöni a meghívást és az egész éves együttműködést. 

 

(Vágfalvi Attila r. százados, őrsparancsnok helyettes 18.20 órakor távozott.) 

 

 

- Beszámoló az Önkormányzat 2016. évi tevékenységéről  

 

Összefoglaló Szabó Gergely polgármester tájékoztatójából:  

 

„  Elsőként röviden értékelem az elmúlt év önkormányzati munkáját.  

A 2014-ben megválasztott képviselő-testületnek a második teljes évét zárhattuk decemberben. Tartalmas év áll 

mögöttünk, a reálisan megtervezett költségvetésünket stabilan tudtuk az év folyamán tartani. Fejlesztéseket tudtunk 

megvalósítani, színvonalas programokat szerveztünk.  Az egész 2016-ös esztendőre jellemző volt az együttgondolkodás 

és a fejlesztések végrehajtása. A képviselő-testület egyetértésben, a falu érdekeit szemelőtt-tartó módon munkálkodott 

az itt élők boldogulására. 

 A falu civil szervezeteivel szoros együttműködésben tudtuk megvalósítani programjainkat és fejlesztéseinket, közösen 

indultunk pályázatokon és együtt is bonyolítottuk le azokat.  Most lássuk témakörökre lebontva az elvégzett munkát: 

 

A 2016 évben megvalósított fejlesztésekről, pályázatokról: 

- Karbantartottuk útjainkat, közterületeinket, parkjainkat és megtartottuk községünk szép küllemét.  

- a  lakott külterületre, Bakonymajorba vezető út nagyon kritikus szakaszának helyreállítási munkálatait el tudtuk 

végezni, bár nem saját utunk, de a kátyúzási feladatot megcsináltuk. A padka leszedése nagy és költséges feladat, s 

szeretnénk elérni, hogy az út tulajdonosai illetve használói viseljék ennek költségeit. 

- Buszöböl további kiépítése, karbantartása folyamatosan zajlik. 

- a  szövetkezettel való jó kapcsolat révén gazdasági szempontból gyarapodtunk; 

- az Útőr-program  jóvoltából járdaszakaszok felújítása is folyamatosan zajlott, 

- adomány révén a település látványkemencével bővült, kisebb saját befektetéssel. 

A közfoglalkoztatási programról: 

Elsősorban a zöldségtermesztés és feldolgozás területén alkalmaztunk közfoglalkoztatottakat, de többen vettek részt 

köztisztasági, tereprendezési, rendezvény-előkészítési munkálatokban, a fent említett Útőr-program keretében. 2016. 

évben is volt nyári diákmunka program.  

Szociális tevékenységünkről: 
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2016-ban a segélyek száma jelentősen csökkent a teljes foglalkoztatatásnak köszönhetően. Idősek karácsonyára, 

beiskolázási gyermekes családok támogatásra többször is jelentős összeget fordítottunk. Adományokból több ízben 

ruhabörzét rendeztünk, ezzel is segítve a szociálisan rászorulókat. 

A Falugondnoki szolgálatnak köszönhetően szociális étkeztetést biztosítottunk az igénylőknek egész éven át. 

Folyamatosan segédkeztünk a munkahely-keresőknek az állástalálásban, önéletrajz-írásban, a VMKH Foglalkoztatási 

Főosztályával napi kapcsolatban voltunk az üres álláshelyek felkutatása kapcsán, pl. különböző fejvadász cégeknek 

szerveztünk tájékoztatókat.  

A civil szervezetekről: 

A történelmi egyházakkal a jó kapcsolatot 2016-ban is fenntartottuk.  Főtisztelendő Beke Zsolt plébános és Dusicza 

Ferenc tiszteletes Úr a legtöbb közös ünnepségünkön velünk együtt ünnepeltek.  

A „Küngösért” Alapítvány kuratóriuma aktív, külön köszönet a pályázatok felvállalásáért, lebonyolításáért, a 

támogatásokért. 

A Küngösi Szabadidő- és Sport Egyesület a 2016-os esztendőben is igen aktívan részt vett a falu közösségi életében. 

Kölcsönösen támogattuk egymást a programok lebonyolításában.  

A polgárőrség is kitartóan végezte munkáját, igaz, egy kicsit visszaesett az önkéntesek száma. Célunk a fiatalok 

bevonása. 

  A polgárőrség pályázati összegekből gondoskodott a tagság felszerelésének bővítéséről, az Önkormányzat munkájuk 

elismeréseként Karácsonykor vendégelte meg a tagságot.  

 

Együttműködésről és kapcsolatainkról 

A közös hivatal tekintetében folyamatos volt az együttműködés Balatonfőkajárral, Csajággal és Balatonakarattyával . 

A Balatonkenesei Pilinszky iskola a kötelező felvételt biztosító a küngösi gyermekek számára. A Kippkopp óvodát 

továbbra is közösen tartjuk fenn Balatonkenesével.  

Azonban tudjuk, hogy a legtöbb küngösi gyermek a csajági óvodába és iskolába jár. 2016-ban is nagyon jó 

kapcsolatot ápoltunk a csajági intézményekkel, amennyire módunkban állt, támogattuk a programokat vagy más 

módon nyújtottunk segítséget. 

Együttműködésben vagyunk Területi Szociális Szolgáltató Intézménnyel.  

 

Továbbra is 2016-ben jó együttműködésben voltunk: 

 - A védőnővel: Óbíróné Karácsony Ágnes aktívan bekapcsolódott községünk életébe. 

 - Dr. Rónay Barnabás helyettes háziorvos látja el a körzet ellátását.  

- A rendőrséggel látható módon nagyon jó a kapcsolatunk.  

- A helyi vállalkozásokkal és cégekkel is jó kapcsolatot ápoltunk, kölcsönösen segítettük egymást a Veszprémi Zrt,-vel, 

a Fiorács Kft-vel, A Thury majorral, a Szasza vegyeskereskedéssel.  

- A Veszprém Megyei Kormányhivatal Foglalkoztatási osztályával napi kapcsolatban voltunk, támogatják 

törekvéseinket 

A testvértelepüléssel Güterfeldével 2016-ban lebonyolítottuk a gyermekcsere programot.  

- testvértelepülési kapcsolatot alakítottunk ki a Zoboraljai településsel, Csitárral. Az EU-ban fontos a 3-as 

együttműködés, ezért előnyös a német-szlovák-magyar települési kapcsolat. 

-A MTA Szociológiai Intézet által alapított Klímabarát Települések Szövetségével és a Faluszövetséggel tagsági 

viszonyunkat és kapcsolatunkat fenntartottuk.  

 

Közösségi életünkről: Végh Annamária beszámolója szerepel a testületi ülés napirendjében, Ő majd kifejti a témát. 

 

Itt köszönöm meg mindazoknak a munkáját, akik a 2016. évben segítették községünket és az Önkormányzatot. A 

testület tagjainak, a hivatal dolgozóinak, az önkéntes segítőknek, a civil szervezeteknek, az egyházaknak és a támogató 

vállalkozásoknak, cégeknek.  

Kérdezem a képviselő-testület tagjait, van-e valakinek kiegészítése az elhangzottakhoz. 

Megkérem a lakosság részéről megjelenteket, tegyél fel kérdéseiket az Önkormányzat 2016. évi tevékenységével 

kapcsolatban. 

 

Ha kérdés, hozzászólás nincs, akkor áttérünk a 2017. év teendőinek bemutatására. 

A legfontosabb feladatok: 

- továbbra is fontos közös hivatal fenntartása Balatonfőkajárral, Csajággal, Balatonakarattyával; 

- az idősek erkölcsi, anyagi támogatása; 

- a fiatal családok helyben maradásának elősegítése; 

- a munkanélküliek elhelyezkedésének segítése; 

- egyesületek, egyházak, civil szervezetek támogatása; 
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- falugondnoki szolgálat fenntartása; 

- gyermekeinket fogadó iskolákkal, óvodákkal jó kapcsolat ápolása; 

- orvosi rendelő és Vendégház felújítása; 

- Faluház felújítása, fűtésrekonstrukciója; 

- járdáink, utcáink karbantartása, vízelvezető árkaink megerősítése, megtisztítása, néhány helyen kiépítése; 

- Bakonymajori út teljes hosszában történő rekonstrukciója; 

- további pályázatok figyelése és lebonyolítása 

- a közösségi, kulturális élet fellendítése érdekében a közművelődési munkatárssal karöltve meghívtuk a helyi ügyekben 

aktív, közösségi szellemű magánszemélyeket, vezetőket és vállalkozókat egy Civil Fórum elnevezésű kötetlen 

megbeszélésre. Az első alkalommal tartott megbeszélés megalapozta a közösségi élet újragondolását, továbbvitelét. 

 

Felkérem a jelenlévőket, amennyiben ötletük, kérdésük, javaslatuk van a 2016-es esztendőt illetően, azt tegyék fel.” 

 

Nagy Tamás a Polgárőrség elnökeként kéri, hogy a rendezvények biztosítása érdekében szeretné elkérni a 2017. évi 

rendezvénytervet. 

 

Szabó Gergely polgármester köszöni az észrevételt, és felkéri Végh Annamária közművelődési munkatársat, hogy a 

mai testületi ülésen elfogadásra kerülő anyagot szíveskedjen az Elnök úr részére is eljuttatni. 

 

 

- Az Önkormányzat 2017. évi költségvetés tervezetének bemutatása 

 

Szabó Gergely polgármester külön nem részletezi a 2017. évi terveket, mert a költségvetés tárgyalásánál  

részletesebben  felmerülnek a teendők, tervek. 

Felkéri a jelenlévőket, tegyék meg észrevételeiket. 

Amennyiben nincs észrevétel, megköszöni a meghívottak, a lakossági érdeklődők, a munkatársak, jegyzőasszony, civil 

vezetők jelenlétét, egész éves aktív ténykedését, segítségét, a Közmeghallgatást 18.40 órakor bezárja. 

 

 

 

 

          k.m.f. 

 

  Szabó Gergely                 Polgár Beatrix 

   polgármester              jegyző 

 

 

 

 


